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Tarja Eklund ja Naima EI Issaoui sekä 25 muuta valtuutettua jättivät seuraavaan 
valtuustontyöjärjestyksen mukaisen valtuustoaloitteen: 

”Hakunilan terveysaseman tilanne on huolestuttava. Korjaustarve on osoittautunut ajateltua 
suuremmaksi ja on epäselvää, milloin tiloihin voidaan palata, jos ollenkaan. Näillä näkymin vuoden 
vaihteeseen asti Länsimäen terveysasema palvelee nyt myös Hakunilan asukkaita. Tämä ei jatkossa ole 
kestävä ratkaisu tulevaa Hakunilan alueen kehittymistä ajatellen.  Hakunilassa pitää olla jatkossakin 
toimiva terveysasema.  Se on myös Vantaa - Kerava hyvinvointialueen palveluverkkosuunnitelman 
mukainen.  

Ihmettelemään ei pidä nyt jäädä. Kaupungin ja Vantaa- Kerava hyvinvointialueen pitää alkaa yhdessä 
aktiivisesti etsiä sopivaa tilaa Hakunilan alueelta ja kaupungin valmistautua uudisrakentamisessa 
huomioimaan terveysasemalle sopivien tilojen löytyminen alueelta.  Hyvinvointialue vastaa 
terveyspalvelujen järjestämisestä mutta sen koko rahoitus tulee valtiolta eikä sillä ole mahdollisuutta 
saada lainanottoon riittävästi varoja uusien tilojen rakentamiseen. Kaupungin kanssa tehtävä yhteistyö 
on avainasemassa. Onhan kaupungillakin velvollisuus vastata asukkaiden hyvinvoinnista.  

Me allekirjoittaneet edellytämme, että Vantaan kaupunki yhteistyössä Vantaa- Kerava hyvinvointialueen 
kanssa etsii aktiivisesti sopivaa tilaa Hakunilan terveysasemalle ja valmistautuu myös 
uudisrakentamisessa huomioimaan terveysasemalle sopivan tilan löytymisen Hakunilan alueelta.”

Kaupunginvaltuusto 16.9.2024 § 10 

Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 
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